
 

重要重要重要重要提提提提示示示示  

考試期間不得使用計算機考試期間不得使用計算機考試期間不得使用計算機考試期間不得使用計算機  
即時生效直至另行通告即時生效直至另行通告即時生效直至另行通告即時生效直至另行通告  

 
由於在本資格考試中已無需使用計算機，考生因此無需攜帶計算

機應考，而計算機在考試中亦將被視為未經許可的物品。倘若考

生攜帶了計算機進入試場，考生須將計算機關掉並放置在其袋子

內及座椅下。若考生被發現在考試期間將計算機放在其桌上／桌

內、其身上／衣袋內或曾使用計算機，可被取消考試資格取消考試資格取消考試資格取消考試資格。  
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Important Notice 

Use of calculators is not allowed in examinations 
with immediate effect until further notice 

 
As the use of calculators is no longer necessary in the qualifying examinations, 
there is no need for candidates to bring any calculators to the examinations.  
Calculators will henceforth be considered as unauthorized articles.  If you 
bring a calculator into the examination centre, you must switch it off and place 
it in a bag and under the chair.  If a calculator is found on/in your desk, on 
your body or in your pockets, or if you are found to have used a calculator 
during the examination, you may be disqualified from the examination. 
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